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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hun edoara din  

data de 25.02.2010 
 
 
 
 

   Conducerea şedinŃei este exercitată de d-na Vasilescu Tatiana Marinela care a 
fost alesă preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.12/2010 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”  
 
 Domnilor consilieri, 
Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri locali şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră 
toŃi  cei 21 consilieri locali. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:  dl. primar Ovidiu Marius 
Hada, dl. viceprimar  Dan Nicolae Robert şi d-nul secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul d-nului secretar Aurel RaŃă-Bugnariu pentru a 
prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 28.01.2010 şi 
02.02.2010.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data 

prezentei şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din 
data de 28.01.2010 şi 02.02.2010. 

Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, care au fost puse în timp util la 
dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele 
şedinŃei anterioare, le supun aprobării Consiliului local. 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi.” 
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Domnul  primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează:  

� Retragerea, de pe ordinea de zi a punctului 5, deoa rece au ap ărut 
câteva documente care pot schimba rezultatul aceste i hot ărâri.  

� Introducerea, dup ă fostul punct 14 al ordinei de zi, a unui proiect d e 
hotărâre.  

 
- Proiect de hotărâre  pentru modificarea  art. 5 din Hotărârea Consiliului local nr.82/2009 privind 
aprobarea studiului de oportunitate, a regulamentului de serviciu şi a caietului de sarcini pentru 
delegarea prin concesiune, prin licitaŃie publică,  a gestiunii  serviciului  public de administrare a 
parcărilor publice cu plată din Municipiul Hunedoara. 

IniŃiator: primar Ovidiu Marius Hada 
 

Ordinea de zi va fi renumerotat ă în mod corespunz ător.  
 

Preşedintele de şedin Ńă : 
„Supun la vot ordinea de zi, modificată.Se aprobă în unanimitate de voturi. 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr.215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

Nu este cazul. 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe cl ădiri şi teren. 

 -    d-lui primar care prezintă  Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.15/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata 
impozitului pe cl ădiri pentru persoanele care au efectuat 15 don ări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.16/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea închirierii  prin licita Ńie 
public ă a unor spa Ńii proprietate public ă a Municipiului Hunedoara, situate în  incinta 
Bazinului de înot. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea  organizării şi desfăşurării 
licitaŃiei publice pentru închirierea  unor spaŃii proprietate publică a Municipiului Hunedoara 
situate în  incinta Bazinului de înot, a constatat următoarele: 

 
Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara 18 voturi “pentru” 
Colesniuc DănuŃ  – director Complex Sportiv „Michael Klein” 21 voturi “pentru” 
Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 21 voturi “pentru” 
Popa Anişoara – inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină  contractuală şi     
                           executare silită 21  voturi “pentru” 
Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale 21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia pentru  organizarea şi desfăşurarea licitaŃiei 

publice pentru închirierea  unor spaŃii proprietate publică a Municipiului Hunedoara situate în  
incinta Bazinului de înot, este următoarea : 

 
       Hada Ovidiu Marius – primarul Municipiului Hunedoara  
      Colesniuc DănuŃ  – director Complex Sportiv „Michael Klein”  
      Căpâlnă Daniela – şef Serviciul Buget, finanŃe, contabilitate 
      Popa Anişoara – inspector Biroul concesiuni, închirieri, disciplină  contractuală şi      
                                  executare silită 
      Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale 
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Art.3-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.17/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea  efectu ării demersurilor 
pentru înregistrarea în  Cartea Funciar ă a unor terenuri situate în intravilanul municipiul ui 
Hunedoara, din proprietatea Statului Român în propr ietatea  privat ă a municipiului 
Hunedoara. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.18/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (fostul punct 6 pe ordinea de zi) se dă cuvântul (se 
adopt ă cu votul majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi). Proiect de hot ărâre privind aprobarea 
componen Ńei Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului şi de urbanism. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenŃei Comisiei tehnice de amenajare a 
teritoriului şi de urbanism, a constatat următoarele: 
 
Hada Ovidiu Marius  - Primar 19 voturi “pentru” 
Dragota Iosif  - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcŃii şi cadastru 17 voturi “pentru” 
Demeter Ladislau     - director tehnic – Primăria municipiului Hunedoara 21 voturi “pentru” 
Gherghina Horia  - inspector - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcŃii şi cadastru 21 voturi “pentru” 
Muntean Ioan  - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcŃii şi cadastru 21 voturi “pentru” 
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Moise Iulica Dorina  - inspector principal - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, 
disciplina în construcŃii şi cadastru 21 voturi “pentru” 

Anghel Valentin  - inspector – Inspectoratul teritorial în construcŃii vest 21 voturi “pentru” 
Cornea C ălin Ioan       - inspector - DirecŃia judeŃeană pentru Cultură, Culte şi                                                                     

Patrimoniu Cultural – NaŃional 21 voturi “pentru” 
Dragota Maria  - inginer - sc „APA PROD” sa - CO Hunedoara 20 voturi “pentru” 
Branea Ion  - inginer - „Romtelecom” sa - Centru TelecomunicaŃii Hd – Deva 

Compartiment serviciu reŃea acces Hunedoara 21 voturi “pentru”  
Măhule Ń Cristian              - subcomisar - PoliŃia municipiului Hunedoara 21 voturi “pentru” 
Ilca Dorin  - inginer - Enel DistribuŃie Banat – U.O. Hunedoara 21 voturi “pentru” 
Szemcsuk Francisc      - mr. ing. - Inspectoratul pentru situaŃii de urgenŃă „Iancu de Hunedoara” 21 

voturi “pentru” 
Lucaci Marius   - inginer -  sc „E. On Gaz DistribuŃie” sa -  Hunedoara 21 voturi “pentru”  
Lako Ladislav  - inginer -  sc „RCS&RDS” sa – P.L. Hunedoara 21 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia tehnică de amenajare a teritoriului şi de 

urbanism, este următoarea : 
 

Hada Ovidiu Marius  - Primar 
Dragota  Iosif  - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcŃii şi cadastru 
Demeter Ladislau     - director tehnic – Primăria municipiului Hunedoara 
Gherghina Horia  - inspector - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcŃii şi cadastru 
Muntean Ioan  - consilier - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina în 

construcŃii şi cadastru 
Moise Iulica Dorina  - inspector principal - Serviciul urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina 

în construcŃii şi cadastru 
Anghel Valentin  - inspector – Inspectoratul teritorial în construcŃii vest 
Cornea C ălin Ioan       - inspector - DirecŃia judeŃeană pentru Cultură, Culte şi                                                                       

Patrimoniu Cultural - NaŃional 
Dragota Maria  - inginer - sc „APA PROD” sa - CO Hunedoara 
Branea Ion  - inginer - „Romtelecom” sa - Centru TelecomunicaŃii Hd – Deva 

Compartiment serviciu reŃea acces Hunedoara  
Măhule Ń Cristian               - subcomisar - PoliŃia municipiului Hunedoara 
Ilca Dorin  - inginer - Enel DistribuŃie Banat – U.O. Hunedoara  
Szemcsuk Francisc      - mr. ing. - Inspectoratul pentru situaŃii de urgenŃă „Iancu de Hunedoara” 
Lucaci Marius   - inginer -  sc „E. On Gaz DistribuŃie” sa -  Hunedoara  
Lako Ladislav  - inginer -  sc „RCS&RDS” sa – P.L. Hunedoara 

 
 

Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.19/2010 se aprobă în unanimitate. 

 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind încetarea prin acordul p ărŃilor a 
Contractului de comodat nr. 1/2006 încheiat între C onsiliul Local al Municipiului 
Hunedoara şi Serviciul Public Salvamont Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.20/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind atribuirea în folosin Ńă gratuit ă, pe 
termen limitat, a spa Ńiului în suprafa Ńă de 84,16 mp, situat în Municipiul Hunedoara, Pia Ńa 
Libert ăŃii, nr.10, jud. Hunedoara, în favoarea Serviciului Public Salvamont Hunedoara. 

 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.21/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea 

Tudorel lipseşte din sala de şedinŃe). 
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre pentru modificarea contractul de comodat 
nr.1415472/03.04.2008, nr.25/04.04.2008, aprobat pr in Hot ărârea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara nr. 37/2008 privind atribuir ea în folosin Ńă gratuit ă, pe termen 
limitat, a unui spa Ńiu situat  în cl ădirea Prim ăriei Municipiului Hunedoara, în favoarea 
Inspectoratului de Jandarmi Jude Ńean Hunedoara, cu modific ările şi complet ările 
ulterioare. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea Tudorel 
lipseşte din sala de şedinŃe). 

Art.1-4 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea Tudorel lipseşte 
din sala de şedinŃe). 

Hotărârea nr.22/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea 
Tudorel lipseşte din sala de şedinŃe). 

 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind modificarea inventarului bunurilor 
care apar Ńin domeniului public al Municipiului Hunedoara, îns uşit prin Hot ărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1 999, cu modific ările şi complet ările 
ulterioare. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
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- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea Tudorel 

lipseşte din sala de şedinŃe). 
Art.1-5 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea Tudorel lipseşte 

din sala de şedinŃe). 
D-nul Cucea Tudorel a intrat în din sala de şedin Ńe. 
Hotărârea nr.23/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind încetarea  Contractului de 
concesiune nr. 5/2004 încheiat între Consiliul Loca l al Municipiului Hunedoara şi Dr. 
Talfeş Horia Ioan. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.24/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind stabilirea nivelului minim al 
redeven Ńei datorate pentru spa Ńiile cu destina Ńia de cabinete medicale situate în 
Hunedoara, concesionate conform H.G.884/03.06.2004 privind concesionarea unor spa Ńii 
cu destina Ńia de cabinete medicale.  
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

                   -   d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Aş vrea să întreb, de ce nu se vând aceste cabinete, pentru că ştiu că există 

cereri de ani de zile, făcute către primărie, pentru vinderea cabinetelor.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Pentru vânzarea spaŃiilor cabinetelor medicale este necesară documentaŃie 

topografică. 
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 DocumentaŃia topografică şi ieşirea din indiviziune trebuie făcute pentru tot 
imobilul, conform Legii nr.7/1996, legea cadastrului şi publicităŃii imobiliare, acestea costă enorm 
de mult. Când vom dispune de sumele necesare..” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În plus, am avut obiecŃii din partea unor cetăŃeni, care nu au permis accesul în 

imobilele dânşilor.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Unii proprietari din acele blocuri, au discutat în contradictoriu, nu au permis 

accesul în apartamente….Acesta este singurul impediment.” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Din cauza acestei expertize tehnice s-ar putea ca acele cabinete să nu fie vândute 

vreodată.” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Când vom dispune de sumele necesare….” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„IntenŃia noastră este să le vindem. Sumele de concesionare sunt mici. Noi nu 

percepem redevenŃă mare. Acum propunem 5 euro/mp/an. Dânşii plătesc 200 euro/an, nu sunt 
nişte sume mari. Noi am dori să le vindem.”  

 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Dacă ar fi proprietari, ar putea să investească altfel în acele spaŃii.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi suntem de acord, dar Ńinând cont că nu noi nu dorim să le Ńinem, ci dorim să 

vindem aceste cabinete, dacă dânşii ar face documentaŃia, noi le vom vinde în mod sigur. Pur şi 
simplu, ne-ar ajuta pe noi.” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„CunoaşteŃi faptul că în primii 5 ani s-a practicat nivelul redevenŃei de 1 

euro/mp/an, acum stabilim un alt nivel al redevenŃei, conform prevederilor legale în vigoare.” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Am ridicat această problemă fiindcă persoanele în cauză au fost la mine…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Au fost şi la mine în audienŃă, am discutat, dar le-am explicat că pur şi simplu 

suntem în imposibilitatea de a face această documentaŃie. Dar, dacă dânşii ar face această 
documentaŃie şi ar dona-o primăriei, noi le vom vinde aceste cabinete, nu este nici un fel de 
problemă. ” 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dar d-na consilier, la concesiune se poate investi în spaŃiu, cu acordul 

proprietarului.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi nu cred că am recupera costurile ce reprezintă vânzarea cu vânzarea efectivă 

a acestor spaŃii. Costă enorm de mult ridicarea topo şi documentaŃia. Deci nu vom putea să 
acoperim aceste costuri din vânzarea efectivă a cabinetelor.” 

 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii 

pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de negociere a nivelului minim al 
redevenŃei pentru spaŃiile cu destinaŃia de cabinete medicale situate în Hunedoara, B-dul 
Republicii, nr.5 şi str. Viorele, nr.1, bl.6, parter,  a constatat următoarele: 

 
        - Ovidiu Marius Hada – primar 18 voturi “pentru” 
        - Demeter Ladislau – director tehnic 21 voturi “pentru” 
        - Căpâlnă Daniela – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate 21 voturi “pentru” 
        - Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale 21 voturi “pentru” 
        - Ricea Suzana – şef Birou proiecte cu finanŃare internaŃională 21 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia de negociere a nivelului minim al redevenŃei 
pentru spaŃiile cu destinaŃia de cabinete medicale situate în Hunedoara, B-dul Republicii, nr.5 şi 
str. Viorele, nr.1, bl.6, parter, este următoarea : 

 
        - Ovidiu Marius Hada – primar; 
        - Demeter Ladislau – director tehnic; 
        - Căpâlnă Daniela – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate; 
        - Poenar Adina – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale; 
        - Ricea Suzana – şef Birou proiecte cu finanŃare internaŃională. 

 
Art.3-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.25/2010 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 
num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind repartizarea unei locuin Ńe 
convenabile situat ă în municipiul Hunedoara. 

 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-  d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 

             -     d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.26/2010 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre privind aprobarea asocierii între 
Municipiul Hunedoara şi Asocia Ńia Român ă pentru Reciclare – RoRec Bucure şti . 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

„Vreau doar să fac menŃiunea că, asocierea este propusă a se face cu acea firmă 
care a făcut o prezentare în Consiliul Local. Reprezentantul acestei firme este prezent în sală.” 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
D-nul Cazan Florin a părăsit sala de şedinŃe, astfel numărul consilierilor prezenŃi 

este 20. 
Hotărârea nr.27/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cazan 

Florin lipseşte din sala de şedinŃe). 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul a 2/3 din 

num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hot ărâre  pentru modificarea  art. 5 din 
Hotărârea Consiliului local nr.82/2009 privind aprobare a studiului de oportunitate, a 
regulamentului de serviciu şi a caietului de sarcini pentru delegarea prin conc esiune, prin 
licita Ńie public ă,  a gestiunii  serviciului  public de administrare  a parcărilor publice cu 
plată din Municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

D-nul Cazan Florin a revenit în sala de şedinŃe, astfel numărul consilierilor prezenŃi 
este 21. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de evaluare a ofertelor pentru licitaŃia 
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publică în vederea concesionării gestiunii serviciului public de administrare a parcărilor publice 
cu plată din municipiul  Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
                     -  Ovidiu Marius Hada– Primarul Municipiului Hunedoara 17 voturi “pentru” 
                     -  Demeter Ladislau – director tehnic 21 voturi “pentru” 
                     -  Căpâlnă Daniela-Arieta – şef serviciu buget , finanŃe, contabilitate 21 voturi “pentru” 
                     -  Ricea Suzana – şef birou pentru proiecte cu finanŃare internaŃională 21 voturi “pentru”  
                     -  Boldor Alin – inspector în  cadrul Compartimentului Intern  Specializat  
                                              AchiziŃii Publice.” 21 voturi “pentru” 
   
 
                  În urma acestor rezultate, componenŃa comisiei de evaluare a ofertelor pentru 
licitaŃia publică în vederea concesionării gestiunii serviciului public de administrare a parcărilor 
publice cu plată din municipiul  Hunedoara, este următoarea : 

 
           - Ovidiu Marius Hada– Primarul Municipiului Hunedoara; 
           - Demeter Ladislau – director tehnic; 
           - Căpâlnă Daniela-Arieta – şef serviciu buget , finanŃe, contabilitate; 
           - Ricea Suzana – şef birou pentru proiecte cu finanŃare internaŃională ;   
           - Boldor Alin – inspector în  cadrul Compartimentului Intern Specializat AchiziŃii Publice.”   

 

D-nul Cazan Florin a p ărăsit sala de şedin Ńe, astfel num ărul consilierilor 
prezen Ńi este 20. 

Art.2-3 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cazan Florin lipseşte 
din sala de şedinŃe). 

Hotărârea nr.28/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cazan 
Florin lipseşte din sala de şedinŃe). 

 
 
15. Raport privind activitatea desfăşurată de aparatul propriu de specialitate al 

Primarului municipiului Hunedoara în anul 2009. 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
16. Raport privind activitatea desfăşurată de UnităŃile de AsistenŃă Socială a 

Consiliului Local al municipiului Hunedoara în anul 2009. 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
 
17. Raport privind activitatea Serviciului Public Specializat PoliŃia Comunitară şi 

Serviciului Public Comunitar Local pentru EvidenŃa Persoanelor Hunedoara pe anul 2009. 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
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18. Raport privind activitatea desfăşurată de serviciile publice din subordinea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara în anul 2009. 

 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
 
19. Raport privind activitatea desfăşurată de instituŃiile de cultură din subordinea 

Consiliului Local al municipiului Hunedoara, în anul 2009. 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 
 
20. Raport privind activitatea Biroului Persoane cu DizabilităŃi, asistenŃi personali în 

semestrul II al anului 2009. 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Nu sunt înscrieri la cuvânt.” 
 

21. Diverse.     
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

Dl. Demeter Ilie : 
„Eu vreau să fac anunŃul că aceea comisie înfiinŃată prin  Hotărârea nr.13/2010 şi-a 

dus până la capăt atribuŃiunile. Activitatea acesteia a constat în 5 zile de discuŃii, vizite la toate 
punctele care erau în discuŃie, cele şapte unităŃi de asistenŃă socială.  

Concluzia a fost supusă votului comisiei, eu o pun în atenŃia dvs., ea va sta la baza  
unui proiect de hotărâre. Oricine vrea să consulte documentele, dosarul poate fi pus la dispoziŃia 
dvs..Este vorba de plângeri verbale, plângeri în scris, sunt foarte multe. Dau citire procesului 
verbal al comisiei: 

În data de 24 februarie 2010, a avut loc şedinŃa de comisie şi prin vot, s-a decis: 
1. Comisia propune comasarea A.S.I.V. cu U.A.M.S., sub conducerea acesteia din 

urmă. Votat în unanimitate (6 voturi). 
2. Închiderea Centrului de zi „Rândunicii” cu absorbŃia beneficiarilor în sistem „After 

School” şi propunerea de mutare a GrădiniŃei „Licurici” în locaŃia respectivă. Votat 6 pentru. 
3. Închiderea Centrului de zi de la Şcoala nr.12 cu absorbŃia beneficiarilor în 

sistemul „After School”. Votat 4 pentru şi 2 voturi împotrivă. 
4. Închiderea centrului „Casa Cristina” cu absorbția  beneficiarilor la Adăpostul de 

UrgenŃă pe timp de noapte -  4 voturi pentru şi 2 voturi împotrivă. 
Au participat, la ultima şedinŃă, Demeter Ilie în calitate de preşedinte, BobouŃanu 

Dan – secretar şi membrii:Munteanu Gigi, care s-a învoit, Cazan Florin, Gzorfi Jeno, Horvath 
Zoltan. A lipsit domnul Leu Mihai. 

 Eu am pronunŃat de mai multe ori noŃiunea  de „After School”, l-aş ruga pe 
membrul comisiei, domnul Gyorfi să prezinte un pic acest proiect pilot.” 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Înainte de a da cuvântul domnului Gyorfi, aş avea rugămintea să ne prezentaŃi şi 

nouă, consilierilor, un raport scris, documentat, cu privire la activitatea comisiei. Pentru că mi se 
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pare normal să ştim şi noi despre ce este vorba, fiindcă s-au folosit nişte prescurtări, care unora 
nu le spune mare lucru. 

Atunci aş dori să avem acest raport documentat, pentru că mi se pare normal, 
având în vedere că este preambulul unui proiect de hotărâre.” 

 
 

Dl. Demeter Ilie : 
„Doamna preşedinte, dacă aŃi făcut această referire, vreau să menŃionez că pentru 

cele 5 zile, comisia nu este plătită de nimeni, deci este muncă benevolă. DocumentaŃia este aici 
la bază, este un dosar cu foarte multe pagini, dacă vreŃi să vi le citesc vă trebuie 7 ore.” 
 

D-na Vasilescu Tatiana:  
„Eu doar raportul vi l-am cerut.” 

 
Dl. Demeter Ilie : 
„Raportul comisiei este acest proces-verbal care este încheiat aici. În fiecare 

şedinŃă s-au prezentat, am scris pe scurt, concluziile zilei respective. Ce documente am cerut, 
am scris tot. Dacă doriŃi un raport… în ce constă acest raport?” 
 

D-na Vasilescu Tatiana:  
„Exact ca cel pe care ni l-aŃi citit, dar un pic mai documentat la fiecare punct. Să 

ştim…. se poate multiplica, nu e o mare problemă.” 
 
Dl. Demeter Ilie : 
„Ca preşedinte mă opun să se bată la maşină, pentru că nu a fost plătită această 

comisie, este scris de mână,  îl predau la secretariat.” 
 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Ne-am deplasat în cele 5 zile la cele 7 locaŃii despre care a fost vorba,  din 

păcate…” 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vă rog să mă scuzaŃi, că intervin, o să rog colegii mei să integreze în raportul pe 

care îl vor face pentru nota de fundamentare, informaŃiile prezentate de către comisie. VeŃi avea 
toate  informaŃiile prezentate în raportul de specialitate.” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Vreau să vă spun că această comisie a vrut doar să facă lumină într-o problemă 

privind închiderea unor centre. Tot noi, consiliul local, vom lua o decizie, favorabilă sau 
nefavorabilă referitor la aceste închideri de centre.  

Ce am observat, în primul rând, d-na Gemeniuc – director executiv, în cadrul 
şedinŃei ordinare din 28 ianuarie ne-a prezentat un raport atunci, şi a luat şi cuvântul în cadrul 
aceleiaşi şedinŃe, iar una dintre remarci a fost: ce vă pot spune referitor la criterii, criterii care au 
dus la închiderea acelor centre, singurul centru care are flux la bucătărie este Centrul „Lumină şi 
SperanŃă” – incorect stimată doamnă! De aceea este bine să şi verificăm şi să nu mai fim 
dezinformaŃi. Atât Centrul de la Şcoala Generală nr.12, cât şi Centrul „Rândunicii” au flux la 
bucătărie, ba mai mult, doar Şcoala Generală 12 are autorizaŃia sanitar-veterinară. Deci are 
autorizaŃie de funcŃionare, este singurul centru care are aşa ceva. 
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 Mai departe, Ńinând cont de acest fapt, că doar Centrul „Lumină şi SperanŃă” are 
flux la bucătărie, d-na Gemeniuc spunea că acest Centru „Lumină şi SperanŃă” va putea să 
absoarbă beneficiarii din cele două centre propuse a se desfiinŃa. Incorect, fiindcă capacitatea  
Centrului  „Lumină şi SperanŃă” este depăşită de numărul beneficiarilor, deci consider că acel 
raport a fost întocmit greşit, nu aş vrea să spun tendenŃios, şi atât consiliul local cât şi Primarul 
Municipiului Hunedoara au fost dezinformaŃi. 

Făcând o analiză a fiecărui centru, am găsit soluŃii de optimizare, nu doar la cele 
pe cere le propuneŃi dvs. să le închideŃi, ci şi la altele, cât şi încălcări, prin supradimensionarea 
numărului de personal, în raport cu ceea ce spune legea. 

Adăpostul de urgenŃă pe timp de noapte  avea o factură de plată, o altă cheltuială 
astronomică de 46 milioane pentru gaz, în condiŃiile în care exista un grad de ocupare pentru 
38%. La Căminul pentru persoane vârstnice nu se respectă standardele de cost pe an pentru 
serviciile rezidenŃiale, destinate persoanelor vârstnice, acel raport de 2 la 1. Şi, probabil că dacă 
aş mai avea răbdare, vă pot spune foarte multe lucruri, care nu merg cum trebuie.  

Din acest punct de vedere, este normal ca domnul primar şi consiliul local să 
gândească o altă dimensionare a acestor centre, să reducă cheltuielile. Eu şi consilierul Gigi 
Munteanu nu am fost de acord, doar am avut un alt punct de vedere cu  privire la acel program 
„After School”, la implementarea acelui program şi am considerat că este necesar, de aici au 
apărut cele două voturi împotrivă, că este necesar ca acel program să fie prima dată 
implementat şi apoi să putem discuta de închiderea acestor centre.  

Trebuie să nu uităm că vom lăsa pe drumuri în jur de 50 de copii, copii ai străzii     
i-aş putea numi pe marea majoritate dintre ei, şi totodată, 17 persoane ce au contracte de 
muncă pe perioadă nedeterminată.”  

 

Dl. Gyorfi Jeno : 
„La Şcoala Generală nr.6 sistemul „After School” funcŃionează, de câŃiva ani. Este 

un sistem care în Europa de Vest, după cum ştiŃi, funcŃionează de foarte mulŃi ani. Această 
iniŃiativă, această funcŃionare a sistemului în cadrul tuturor şcolilor din municipiul Hunedoara, se 
va face după ce va avea loc o dezbatere, în luna martie, aprilie, în viitorul apropiat. Va fi o 
dezbatere cu toŃi directorii de şcoli.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Am făcut noi o propunere, după ce comisia a venit la mine, astfel ne-am gândit să 

invităm toŃi consilierii, precum şi directorii şcolilor, pentru ca împreună să discutăm această 
soluŃie. O vom ruga pe d-na directoare de la Şcoala Generală nr.6 să ne prezinte acest 
program, metodologia şi eficacitatea acestui program, pentru a-i putea astfel să-i ajutăm pe toŃi 
directorii să implementeze acelaşi program de „After School”.  

Astfel, acei copii care au beneficiat de acele servicii ale centrelor propuse a se 
desfiinŃa să beneficieze mai departe, prin acest sistem „After School”. Acesta este, din punctul 
nostru de vedere, şi mai eficient deoarece profesorii care lucrează cu acei copii la cursuri, în 
timpul zilei, au interesul să lucreze şi cu aceşti copii şi după orele de curs, să-i ajute la teme.  

ToŃi am fost de acord şi cred că este bine venită această întâlnire, cu toŃi consilierii, 
astfel vom fi bine informaŃi din acest punct de vedere.” 

 

D-na Gemeniuc Lenu Ńa - director executiv DAS:  
“Vreau să fac o precizare  pentru domnul consilier BobouŃeanu. Este vorba de 

Hotărârea de Guvern nr.23, pe care eu v-am pus-o anexă la raportul pe care l-am făcut. La art.2 
este vorba de standardele de cost minim aferent. Dvs. v-aŃi referit că la unele centre, probabil la 
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raportul de beneficiar de 2 la 1 pentru persoane vârstnice. Repet, este vorba de standardul 
minim, deci minim trebuie să asigurăm cheltuielile respective. Sunt minime, nu maxime. 

Minim, dacă lăsăm fiecare centru, noi trebuie să asigurăm raportul de 2,9 la 1 
pentru centrele de zi, minim de 2 la 1 pentru căminele  de bătrâni, de 7035 pe an la centrele de 
zi, etc., deci minim.” 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Era o dezinformare pe care aŃi făcut-o, sunt încălcate, la minim, aceste lucruri. Nu 

are rost să discutăm în contradictoriu.” 

 
D-na Gemeniuc Lenu Ńa - director executiv DAS:  
“Domnule consilier, nici un centru de zi nu are raportul 2,9 la 1 ca număr de 

personal angajat.”  
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„La 30 de beneficiari, la Căminul pentru Persoane Vârstnice, avem 18 persoane de 

deservire, în organigramă există 20. Întrebarea mea este de ce?” 
 
D-na Gemeniuc Lenu Ńa - director executiv DAS:  
“Este costul minim. Deci minim trebuie să asigurăm, uitaŃi-vă la art.2 din Hotărârea 

de Guvern nr.23.  
 
 Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„În acel centru sunt 3 schimburi, este permanenŃă…” 

 

Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Raportul minim este de 2 la 1, da? Şi dvs. aveŃi mai mult.” 

 

Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Da, fiindcă este vorba de minim, şi care parte nu o înŃelegeŃi? 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„De ce să avem mai mult?” 
 
Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Trebuie să asigurăm schimburile de după-amiază şi de noapte.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Cel puŃin atât trebuie să avem şi noi suntem cu o persoană în plus. Maxim putem 

să avem 6 la 1, dar avem 2 la 1. Nu s-a făcut o ilegalitate aici, acolo sunt 3 schimburi. Este 
obligatoriu să asigurăm permanenŃă. Sunt persoane vârstnice care au nevoie de ajutor.” 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„E posibil să nu fi înŃeles eu corect. Doar v-am spus, din ceea ce scria aici, nu bate 

cu ceea ce avem noi. Atâta tot. Nu bate.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dacă aŃi fi înŃeles nu aŃi fi făcut afirmaŃia aceasta. Domnule consilier, de 

asemenea, dvs. aŃi făcut o afirmaŃie, după discuŃia pe care am avut-o împreună cu ceilalŃi 
membri ai comisiei, şi aŃi dezinformaŃi ceilalŃi colegi ai dvs. şi publicul din sala aceasta. 

Nu 17, dintre colegii noştri, prin închiderea acestor centre vor fi daŃi afară. Dvs. aŃi 
fost informat clar că nu este aşa. Astăzi aŃi făcut o afirmaŃie conştient că nu este aşa. V-am 
explicat că unii dintre aceşti colegi ai noştri, care lucrează în aceste centre, care urmează să fie 
închise, vor fi absorbiŃi de către celelalte centre, unde prin contractul dânşilor de 2 ani, va trebui 
să fie daŃi afară, le expiră contractul. Sunt cel puŃin 6 dintre aceştia, pe care vi i-am enunŃat pe 
nume, iar dvs. aŃi făcut intenŃionat, tendenŃios, o afirmaŃie că 17 vor pleca. Nu este drept. CeilalŃi 
membri ai comisiei, care au participat la discuŃie, pot recunoaşte ce am spus eu. V-am spus clar, 
nu este posibil să menŃinem pe toŃi cei 17, cum aŃi cerut dvs., pentru că sunt unele dublări de 
poziŃii. 

Dar v-am spus, nu vom da oameni afară,  să nu avem posibilitatea de a menŃine 
celelalte centre.  Vi se va prezenta noua organigramă, veŃi vedea că nu vor fi daŃi toŃi afară, 
pentru că nu avem cum să-i dăm pe toŃi afară. Vom avea lipsă de personal la A.S.I.V. şi la 
U.A.M.S., de asemenea  având în vedere propunerea comisiei, prin comasarea Casei Cristina 
cu Adăpostul de noapte, personalul va trebui suplimentat. 

Deci, mi s-a părut că aŃi vrut să dezinformaŃi şi am vrut să fac această clarificare.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Mă scuzaŃi, nu a fost o dezinformare, dar noi nu am prins-o în procesul verbal.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu aŃi prins-o dar aŃi cunoscut realitatea şi astăzi aŃi făcut o afirmaŃie că 17 

oameni vor fi daŃi afară.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„Am spus: să judecăm acest lucru. Dacă ar fi fost prins în procesul verbal…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Dar dvs., aŃi cunoscut clar că nu este aşa. Vă mulŃumesc.” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Eu vreau doar să dezvolt un pic ceea ce spunea domnul BobouŃanu, referitor la 

dezinformarea pe care am primit-o de la d-na directoare, şi văd că cu vehemenŃă ne contestă. 
Pentru acest aspect am vrut să mai ating încă o dată acest subiect. 

În momentul în care s-a pus în discuŃie personalul de la aceste centre, în şedinŃa 
pe care o cunoaşteŃi, am spus că mi se pare că este o greşeală de calcul. Vă reamintesc ca 
idee, dacă aici avem 42 de posturi vacante, iar noi vrem să reducem  numai 32, de ce nu 
reducem din start vacantele? Era o întrebare. 

Răspunsul d-nei directoare a fost că nu sunt bugetate aceste posturi vacante. 
Ulterior, fac ca românul o socoteală, având o propunere de reducere de 32 de posturi, din care 
erau doar 17 ocupate, în rest erau vacante. Vreau să-mi spună astăzi, ferm: posturile vacante 
sunt bugetate sau nu sunt bugetate, fiindcă atunci nu iasă nici cum 32, pentru că rămân, nu în 
afară, pentru că domnul primar a spus  că vor fi absorbiŃi, deci nu în afara programului. Eu am 
multe defecte, dar aritmetică de clasa a II-a încă ştiu să fac.  
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Deci, vă rog frumos să-mi spuneŃi sunt bugetate posturile considerate vacante sau 
nu sunt bugetate? Sau spuneŃi-mi că sunt total dezinformat şi daŃi-mi o altă sugestie, pe tema 
aceasta, ca să înŃeleg şi eu, să plec şi eu  de la o şedinŃă de consiliu lămurit cu poziŃia dvs. 

 V-aŃi supărat pe mine că v-am spus că aveŃi un management defectuos, dar asta 
este! Vă rog să ne lămuriŃi.”  

 

D-na Gemeniuc Lenu Ńa - director executiv DAS:  
“Domnule consilier, bugetate în ce sens?” 

Dl. Munteanu Gigi : 
„În momentul în care eu v-am propus să reduceŃi din cele 42 de posturi vacante, 

32, să nu mai faceŃi… atunci nu cunoşteam realitatea…..atunci părea o metodă foarte simplă. 
Era o sugestie de moment, necunoscând practic ce se întâmplă. I s-a spus că nu putem reduce 
posturile vacante, pentru că acestea nu sunt bugetate. Am spus că trebuie să discutăm despre 
posturile care sunt efectiv ocupate.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Vreau eu o clarificare, poate e aceeaşi pe care o doreşte şi d-na director. Dvs. vă 

referiŃi la fondul de salarii?” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Da, bineînŃeles.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Cele vacante nu sunt bugetate.”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Acestea reprezintă o sarcină suplimentară la bugetul local?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Nu avem voie să facem angajări. Când s-a propus reducerea acestor poziŃii, era 

vorba de reducerea poziŃiilor vacante plus poziŃia din acele centre. Posturi vacante, de pe 
vechea organigramă, unde nu se puteau face angajări. Deci acestea dispăreau de drept, plus 
acele posturi de la centre. Centrele dispărând de pe organigramă, nu însemna că şi personalul 
dispărea…..o parte din personal, aşa cum am făcut menŃiunea, va fi absorbit de către celelalte 
centre ce vor fi comasate. Acestea dispar de pe organigramă, ca poziŃii, dar nu şi personalul. 

 Dacă vă uitaŃi în statul de funcŃii nu sunt trecute numele. Deci noi vorbeam de 
schimbarea organigramei, pe statul de funcŃii, unde nu sunt puse numele, pur şi simplu 
dispăreau acele centre. 

 Eu v-am demonstrat că nu pot să-i dau pe toŃi afară, chiar dacă dvs. mi-aŃi cere 
acest lucru, fiindcă am nevoie de personal. D-na director de la U.M.S. este aici şi poate să 
confirme acest lucru. Acest lucru se întâmplă şi la A.S.I.V., este nevoie de personal. 

 Este anormal ca noi să dăm personal afară, când suntem conştienŃi că nu putem 
să facem angajări ulterioare din cauza ordonanŃei existente.  

 Deci, aceea propunere a fost doar schimbarea organigramei. Nu ştiu dacă am 
spus ceea ce aŃi vrut.” 

 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Domule primar, în urma discuŃiei de ieri eu am înŃeles. 
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 De fapt nu asta era problema ci faptul că doresc să spun că majoritatea 
materialelor pe care noi consilierii le primim sunt vădit deformate, îmi asum ceea ce spun, cu 
argumentele necesare spre orientarea, inducerea ideii care se propune. Dacă propunerea este 
de aprobare a unei situaŃii, toate argumentele sunt numai cele care converg spre aprobare. 
Dacă mai sunt şi alte argumente, sunt omise. 

Dacă se propune respingerea unei situaŃii, a unei hotărâri, toate argumentele sunt 
cele care induc ideea de respingere. Celelalte sunt excluse.  

Atunci, dvs. ca primar sunteŃi într-o situaŃie mult mai dificilă ca mine, şi anume fiind 
greşit informat şi decizia dvs. este greşită. 

 Nu vreau să dezvolt asta, ci să rog, de acum în acolo, să încercăm să păstrăm un 
echilibru, pentru ca ceilalŃi colegi ai mei şi dvs. să încercăm să fim cât mai obiectivi în deciziile 
pe care le luăm.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„O să Ńinem cont de propunerea dvs., deja am vorbit cu colegii mei, notele de 

fundamentare nu cred că sunt făcute unidirecŃional să vă inducă în eroare. Mă îndoiesc, vreau 
să cred că personalul din cadrul primăriei nu face treaba aceasta, cel puŃin intenŃionat. Probabil 
că uneori se presupune că dvs. cunoaşteŃi unele lucruri. 

 De asemenea, i-am rugat ca toŃi acei care au proiecte de hotărâre pe ordinea de 
zi să fie prezenŃi în sală, cu dvs. la şedinŃele de comisii, să nu mai fie nevoie să vă deranjaŃi să îi 
chemaŃi de la birou. Dânşii vor fi prezenŃi în sală, de fiecare dată când aveŃi nelămuriri, vă rog 
frumos, când aveŃi comisii să cereŃi lămuririle, ca astfel noi să putem aduce, în timp util, celelalte 
informaŃii de care dvs. aveŃi nevoie. 

 Dacă doriŃi să vă punem la dispoziŃie toate documentele, vă rog să mă credeŃi că 
uneori avem dosare întregi care se sintetizează şi apoi se ia o decizie.” 

 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Domule primar, nu dorim aşa ceva pentru că nu dorim să îngreunăm munca  

angajaŃilor din primărie. Doresc, cu bună intenŃie, să creăm o situaŃie cât mai aproape de real 
prin aceste materiale ce ne sunt prezentate.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Apreciez comentariile dvs. şi o să Ńinem cont de ele. Dar, atâta timp cât colegii mei 

sunt disponibili, în sala de şedinŃe, când se fac aceste comisii, vă rog eu frumos să cereŃi 
lămurirea oricărei probleme. Eu vreau să cred că nu fac intenŃionat un lucru să ne inducă în 
eroare. Nu cred că au făcută-o, iar dacă credeŃi că au făcut acest lucru, vă rog frumos să mă 
ajutaŃi, să nu se mai întâmple. De aceea cereŃi toate documentele necesare pentru a lua o 
decizie corectă.” 

  
Dl. Munteanu Gigi : 
„Am nişte interpelări din partea unor cetăŃeni, întrebările puse sunt destul de 

pertinente. 
 Deschid această discuŃie aici, poate nu o să primesc un  răspuns, dar poate într-o 

următoare şedinŃă vom găsi posibilitatea de a primi un răspuns. Este vorba de două probleme 
referitoare la circulaŃie. 

Pe Avram Iancu către Autogară, maşinile care merg cu direcŃia Mol, ieşirea din 
Hunedoara, nu pot să meargă la magazinul Plus, pentru că este bandă continuă. M-au întrebat 
ce facem? Eu ştiind realitatea, că este linie continuă, am spus: întoarceŃi în OMV , pentru că pe 
partea opusă este semn de oprire interzisă. Deci oamenii nici pe jos nu pot să treacă.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Vă rog să-mi daŃi voie să intervin. 
 Din toamnă nu mai este linie continuă acolo. Aprobarea acelui proiect a fost făcută 

în celălalt mandat.  Eu nu aş fi făcut aşa ceva, îi obligăm să facă sens giratoriu. Forte probabil, 
majoritatea dintre dvs. cunoaşteŃi faptul că în luna martie o să fie o licitaŃie pentru reabilitarea 
drumurilor din municipiul Hunedoara. Vreau să cred că această problemă va fi rezolvată foarte 
curând prin implementarea, poziŃionarea unui sens giratoriu acolo. Este anormal, că au fost 
lăsaŃi fă facă aşa ceva. 

Cunoaştem problema, de aceea nu mai este linie continuă acolo, deşi dacă sunt 3 
maşini parcate şi dacă se merge pe direcŃia de ieşire din oraş, nu se poate intra în parcarea 
acelui magazin.” 

 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Mai am o întrebare asemănătoare, este vorba de magazinul din Micro V- Peny, 

este o situaŃie aproape identică. Au o singură intrare, când eşti pe sensul ieşirii din oraş, nu poŃi 
să faci stânga. De asemenea, sugestia a fost asemănătoare: să se intre în MOL, să întoarcă şi 
apoi se intre în parcarea magazinului. 

 Nu se poate face aceea bandă pentru stânga…” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„În condiŃiile de acum, nu. Acestea sunt probleme care se vor discuta cu firma care 

va câştiga aceea licitaŃie.” 
 
Dl. Munteanu Gigi : 
„Aceste situaŃii doar le-am pus în vedere, am spus: nu cer răspuns acum.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Vreau şi eu să fac o precizare, fiindcă domnul consilier Munteanu a menŃionat 

despre sugerarea votului sau apropo de punctul 5, care a fost retras de pe ordinea de zi, la art.1 
este: respingem PUD. nu era mai bine să fie scris: aprobă planul….şi votam noi respingerea lui 
dacă se impunea acest lucru. Deci să nu mergem pe negarea negaŃiei.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Formularea titlului acelui document este corectă, a fost făcut în urma informaŃiilor 

primite de la urbanism. Între timp au apărut documente care ar fi putut să modifice rezultatul, şi 
atunci e mai bine să vă informăm referitor la aceste documente.” 

 

Dl. Secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„IniŃiatorul, prin titlul hotărârii şi prin articolele din hotărâre trebuie să vă spună ce 

vrea, nu vă sugerează  votul.” 
 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„Mie sincer mi se pare formularea foarte alambicată şi nedreaptă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada : 
„Titlul hotărârii nu vă impune o anumită direcŃie la vot, vă anunŃă intenŃia 

proiectului.” 
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D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Din nou vin cu o întrebare referitoare la cabinetele de pe Bălcescu, fosta 

policlinică cu plată. Mi-au spus medicii de acolo că sunt singurele spaŃii care nu sunt vândute 
deşi din 2005, au chitanŃele prin care au achitat spaŃiul.  

În acel imobil alte spaŃii, cu alte destinaŃii, sunt vândute proprietarilor. 
Aici nu mai este problema topo, fiindcă dacă alte spaŃii au putut fi vândute nu ştiu 

de ce  medicilor nu se vând  cabinetele medicale. 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„D-na consilier, de ce nu s-au vândut când s-a dat aceea chitanŃă?” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Nu ştiu, haideŃi să mergem înainte, nu….”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Noi mergem înainte, când le-a dat chitanŃele de ce nu le-a vândut?” 
 
Dl. Farca ş Ladislau :  
„Nu erau înscrise în Cartea Funciară.”  
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„De ce le-a luat banii domnule consilier? Vă putem anunŃa că s-au făcut ridicările 

topo, se lucrează la documentaŃie, eu spun că luna viitoare, cât de curând va fi licitaŃia.”  
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“LicitaŃie pentru cabinetele medicale?” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Da, pentru acele cabinete. Se lucrează de câteva luni la documentaŃia pentru 

acele cabinete.” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Sistemul „After School” este un sistem extraordinar, am dori să se implementeze 

în municipiul Hunedoara în mai multe şcoli. Singura şcoală care l-a implementat a fost Şcoala 
Generală nr.6. Motivul pentru care implementarea la alte şcoli a eşuat: la sistemul „After School”   
trebuie să participe financiar şi părinŃii, cum se plăteşte la grădiniŃe. 

Centrele de zi funcŃionau fără contribuŃia financiară a familiei copiilor care 
beneficiau de acele servicii.”  

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Plăteau şi familiile, prin taxe şi impozite.” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Întrebarea: ar fi extraordinar dacă în fiecare şcoală ar funcŃiona acest sistem, 

pentru că sunt părinŃi disperaŃi, au copiii la grădiniŃă, cu program până la ora 16, dar când 
acesta merge la şcoală, de la ora 12 nu au ce face cu el. Ar fi o necesitate. Dacă se reuşeşte 
implementarea acestui sistem, sunt absorbiŃi şi copii de la Centrele de zi? Cine va plăti pentru 
aceşti copii? Va plăti primăria? Asta să aveŃi în vedere.” 
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Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Aceşti copii de la centrele de zi, de fapt sunt elevi ai unei şcolile în care se va 

încerca implementarea acestui sistem. În condiŃiile în care şcolile se comasează, eu consider că 
este şi în interesul profesorilor să stea 2-3 ore în plus.” 

 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Este un lucru extraordinar, dar cine va plăti cheltuielile cu mâncarea?” 
 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„În aceea şcoală căldura este plătită, iluminatul este plătit, profesorii sunt plătiŃi. 

Este vorba de acele sandviciuri? Nu este tot timpul mâncare caldă.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan : 
„În centrele acestea este tot timpul mâncare caldă.” 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Întrebarea mea este: poate unora dintre prinŃi le era ruşină să-şi ducă copiii la 

acele centre, dar în şcoală mai mulŃi ar opta pentru acest sistem.”  
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Domnule primar, nu am spus că nu este un lucru rău. Este un lucru bun şi de 

dorit. Sunt părinŃi care au nevoie de acest sistem. Este vorba de copiii din Centru de Zi, copiii 
proveniŃi din familii sărace.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Copiii proveniŃi din familii sărace mănâncă la cantine sociale. Ei sunt protejaŃi prin 

serviciile asistenŃei sociale, deci prin servicii primare. Aceşti copii nu rămân flămânzi.” 
 
D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Domnule primar, centrele de zi vor trece la  sistemul „After School”, eu am întrebat 

cine finanŃează partea aceasta. Nu vreau acum un răspuns, dar va trebui să discutăm pe 
această temă.” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Putem discuta, dacă domniile voastre doriŃi să alocăm fonduri pentru  mâncarea 

acestor copiii….. sistemul este pentru părinŃii care au de lucru, care muncesc pe schimburi, deci 
sistemul va fi binevenit. Dar, să asigurăm noi masa ……rămâne să mai discutăm. 

Pentru acei copii care sunt asistaŃi, nu e nici o problemă. 
Prima dată vom face aceea şedinŃă, la începutul lunii, vom încerca să convocăm 

toŃi directorii şcolilor, precum şi pe dvs. doamnelor şi domnilor consilieri. Această convocare  va 
fi în prima săptămână a lunii martie. Trebuie să vedem care din şcoli vor fi interesate. În 
contextul comasării şcolilor, proiectul să-l derulăm la acele şcoli comasate. 

În luna martie noi vom prezenta un proiect de hotărâre, cu schimbarea 
organigramei şi cu închiderea acelor centre, de asemenea, până atunci vom lucra cu colegii 
noştri care vor rămâne pentru transferarea personalului de care avem nevoie în celelalte 
centre.” 

D-na Chi ş Şerban Ana Aurelia:  
“Vreau să amintesc de semafoarele sparte, despre care am vorbit luna trecută. 

Sunt la fel.” 
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Dl. Demeter Ladislau:  
„O parte din ele au fost reabilitate acum 2-3 ani de zile. În fiecare an am pus pe  

lista de investiŃii achiziŃionarea altor semafoare, cu sistem de leduri, nu cu becuri incandescente, 
dar din păcate nu am reuşit să le cumpărăm. Sper ca anul acesta să reuşim să reabilităm 
câteva. Avem un proiect de reabilitare a sistemului de semafoare, deci de montare şi a altor 
semafoare, dar nu ştiu dacă proiectul a trecut de prima fază….. ” 

 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Proiectul este la verificare.” 
 
D-nul Farca ş Leontin- delegat s ătesc Gro ş: 
“O singură rugăminte aş avea domnule primar, Căminul Cultural de la Groş, 

începând de la Ńiglă ar trebui neapărat să intre într-o reparaŃie capitală. Trebuie făcut ceva. 
Acolo mai facem şi noi câte o nedeie vara. Vă mulŃumesc.” 

 
 
Dl. Primar Ovidiu Marius Hada:  
„Vom trimite personal de la direcŃia tehnică să verifice, să facem o inventariere. 
AŃi primit cu toŃii acea informare referitoare la încetarea contractului de concesiune 

a transportului public de călători – traseul nr. 6 Municipiul Hunedoara – Peştişu Mare 
nr.9516/16.03.2005. Am dorit doar să vă aducem la cunoştinŃă etapele acestui proiect. 
Considerăm că în luna martie, pentru a ne încadra în timpul necesar pentru a putea face aceea 
licitaŃie, ar trebui să facem o şedinŃă extraordinară. 

 Acest contract a fost încheiat pe o perioadă mai scurtă, între timp s-a schimbat şi 
legislaŃia, nu mai este pe 10 ani cum se puteau face înainte aceste concesiuni. Poate va trebui 
să discutăm şi despre celelalte trasee având în vedere că avem unele probleme cu 
concesionarul acelui serviciu. Vă rog să studiaŃi această informare, dacă aveŃi nelămuriri, colegii 
noştri vă vor răspunde. 

Repet, va trebui să facem o şedinŃă extraordinară. Conform prevederilor legale, 
concesionarul nu se va retrage de pe traseu, chiar dacă se încheie contractul la data de 
16.03.2010, va trebui să continue activitatea, cel puŃin 90 de zile.  

Societatea se află în reorganizare judiciară, nu au păstrat aceleaşi autobuze, cu 
care au câştigat licitaŃia. Sunt în insolvenŃă, deci dânşii nu-şi respectă contractul ce face referire 
la celelalte trasee. Noi acum verificăm dacă au respectat contractul cu privire la alocarea 
autobuzelor cu care s-au prezentat la concesionare. Spun acest lucru pentru că le-au schimbat 
între timp, iar instituŃia noastră nu a fost anunŃată. ” 

 
D-na Vasilescu Tatiana:  
„ Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă şedinŃa de 

azi a consiliului local." 
 
 

 

 

PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinŃei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 25.02.2010 
 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 
plata impozitului pe clădiri şi teren. 

Hotărârea nr.15/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 2 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 
plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge consecutive 
în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.16/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii  prin 
licitaŃie publică a unor spaŃii proprietate publică a Municipiului Hunedoara, situate în  incinta 
Bazinului de înot.  

Hotărârea nr.17/2010 se aprobă în unanimitate (art. 2 vot secret). 
 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a unor terenuri situate în intravilanul 
municipiului Hunedoara, din proprietatea Statului Român în proprietatea  privată a municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.18/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 5 al ordinii de zi-  Proiect de hotărâre privind aprobarea componenŃei 
Comisiei tehnice de amenajare a teritoriului şi de urbanism. 

Hotărârea nr.19/2010 se aprobă în unanimitate (art. 1 vot secret). 
 
Punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părŃilor 

a Contractului de comodat nr. 1/2006 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi 
Serviciul Public Salvamont Hunedoara. 

Hotărârea nr.20/2010 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinŃă gratuită, 
pe termen limitat, a spaŃiului în suprafaŃă de 84,16 mp, situat în Municipiul Hunedoara, PiaŃa 
LibertăŃii, nr.10, jud. Hunedoara, în favoarea Serviciului Public Salvamont Hunedoara. 

Hotărârea nr.21/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea 
Tudorel lipseşte din sala de şedinŃe). 

 
Punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea contractul de 

comodat nr.1415472/03.04.2008, nr.25/04.04.2008, aprobat prin Hotărârea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara nr. 37/2008 privind atribuirea în folosinŃă gratuită, pe termen limitat, a 
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unui spaŃiu situat  în clădirea Primăriei Municipiului Hunedoara, în favoarea Inspectoratului de 
Jandarmi JudeŃean Hunedoara, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.22/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cucea 
Tudorel lipseşte din sala de şedinŃe). 

 
Punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului 

bunurilor care aparŃin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.23 /2010 se aprobă în unanimitate. 
                                                                               

Punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind încetarea  Contractului de 
concesiune nr. 5/2004 încheiat între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi Dr. Talfeş Horia 
Ioan. 

Hotărârea nr.24/2010 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului minim al 
redevenŃei datorate pentru spaŃiile cu destinaŃia de cabinete medicale situate în Hunedoara, 
concesionate conform H.G.884/03.06.2004 privind concesionarea unor spaŃii cu destinaŃia de 
cabinete medicale.  

Hotărârea nr.25/2010 se aprobă în unanimitate (art. 2 vot secret). 
 

Punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinŃe 
convenabile situată în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.26/2010 se aprobă în unanimitate.                             
 

Punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între 
Municipiul Hunedoara şi AsociaŃia Română pentru Reciclare – RoRec Bucureşti . 

Hotărârea nr.27/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cazan 
Florin lipseşte din sala de şedinŃe). 

 
 

Punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre  pentru modificarea  art. 5 din 
Hotărârea Consiliului local nr.82/2009 privind aprobarea studiului de oportunitate, a 
regulamentului de serviciu şi a caietului de sarcini pentru delegarea prin concesiune, prin licitaŃie 
publică,  a gestiunii  serviciului  public de administrare a parcărilor publice cu plată din Municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.28/2010 se aprobă cu votul a 20 de consilieri prezenŃi (d-nul Cazan 
Florin lipseşte din sala de şedinŃe) (art. 1 vot secret). 

   
Punctul 15 al ordinii de zi - Raport privind activitatea desfăşurată de aparatul 

propriu de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara în anul 2009. 
 

Punctul 16 al ordinii de zi - Raport privind activitatea desfăşurată de UnităŃile de 
AsistenŃă Socială a Consiliului Local al municipiului Hunedoara în anul 2009. 

 
Punctul 17 al ordinii de zi - Raport privind activitatea Serviciului Public Specializat 

PoliŃia Comunitară şi Serviciului Public Comunitar Local pentru EvidenŃa Persoanelor 
Hunedoara pe anul 2009. 
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Punctul 18 al ordinii de zi - Raport privind activitatea desfăşurată de serviciile 
publice din subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara în anul 2009. 

 
Punctul 19 al ordinii de zi - Raport privind activitatea desfăşurată de instituŃiile de 

cultură din subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, în anul 2009. 
 

Punctul 20 al ordinii de zi - Raport privind activitatea Biroului Persoane cu 
DizabilităŃi, asistenŃi personali în semestrul II al anului 2009. 

 

Punctul 21 al ordinii de zi - Diverse.     
 

                                                                                     
 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 
 
 
 
 
 
 


